
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Folketingets Udvalg for Landdistrikter og Øer 

Folketingets Udvalg for Landdistrikter og Øer har d. 29.09.2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 29 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S), Kirsten Brosbøl (S), Lea 

Wermelin (S) og Christian Rabjerg Madsen (S). 

Spørgsmål nr. 29: 

”Kan ministeren oplyse, hvor stort et beløb tilskuddet til FanøFærgen skønnes at ud-

gøre, og hvad kan ministeren i øvrigt nærmere oplyse om dialogen med FanøFærgen 

om nedsættelse af færgetakster?” 

Svar: 

Størrelsen af tilskuddet til FanøFærgen og de øvrige færgeruter i forbindelse med 

indførelsen af et landevejsprincip afhænger af den nærmere model og størrelsen af 

det samlede beløb, der afsættes til nedsættelse af taksterne for personbefordring.  

 

Da der endnu ikke er indgået en aftale om nedsættelse af færgetaksterne, kan jeg 

ikke oplyse om størrelsen på tilskuddene til de enkelte ruter.  

 

 

 

Med venlig hilsen 

Karen Ellemann 
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